

职业健康安全管理体系认证证书

注册号: XXXXXXXXX

兹证明

XXXXXXXXX

统一社会信用代码: XXXXXXXX

职业健康安全管理体系符合标准:

《职业健康安全管理体系要求及使用指南》GB/T 45001-2020 idt ISO 45001:2018 通过认证的范围如下:

XXXXXXXXXXXX

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。

首次发证日期:XXXXXXXXX 本次发证日期:XXXXXXXXX 证书有效期至:XXXXXXXXX

签发人:

注:在证书有效期内,获证组织必须定期接受监督审核并经评定合格后证书方可保持有效。本证书有效性可扫描下方二维码获取,同时可在我机构官方网站 www.shenzhourz.com 以及国家认证认可监督管理委员会网站 www.cnca.gov.cn 查询。

二维码

神州 (天津) 认证服务有限公司

Shenzhou(Tianjin) Certification Service Co., 上战地址: 天津市河东区八纬路 20 号院内副楼三层-301

网址: http://www.shenzhourz.com

电话: 022-84220001





OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No.:XXXXXXXXX

This is to certify that

XXXXXXXXXX

Unified social credit code: XXXXXXXX

Registered address: XXXXXXXXX Zip code: XXXXXXXXX Business address: XXXXXXXX Zip code: XXXXXXXXX Production address: XXXXXXXXX Zip code: XXXXXXXXXX

Occupational health and safety management system conformity with standard:

«Occupational health and safety management systems Requirements with guidance for use» GB/T 45001-2020 idt ISO 45001:2018

This certificate is valid for the following scope:

XXXXXXX

If the scope of certification involves administrative license, qualification license and compulsory certification required by laws and regulations, the certificate and qualification are valid when used together.

Issue Date: XXXXXXXX Reissue Date: XXXXXXXX Valid Until: XXXXXXXX

Issued:

Note: During the validity period of the certificate, the certified organization must undergo regular supervision and audits, and the certificate can only remain valid after passing the assessment. The validity of this certificate can be verified by scanning the QR code below, and it can also be checked on our official website at www.shenzhourz.com and the website of the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China at www.cnca.gov.cn.

QRcode

Shenzhou(Tianjin) Certification Service Co., Ltd.

Address: 3rd Floor -301, Auxiliary Building, No. 20 Bawei Road, Hedong District, Tianjin,

Website: http://www.shenzhourz.com Telephone: 022-84220001 720₁₀₂₁₁₉43⁴⁴